



# iGnitED Competition Schools Registration Application and Terms

2024 - 2025





This Agreement (the "Agreement") is entered into by and between Professional Development Foundation, known as (PDF), a nonprofit organization founded under the laws of Egypt, with its principal place of business at [63 Syria St., Mohandesien, Giza],

and [		]	
a school located at [			]

PDF is excited to announce the IGnitED Competition for the second year in a row, 2025. This year, the competition aims to enable participating youth to search for new and innovative solutions around clean and renewable energy, as well as adopt sustainable alternatives that mitigate the harmful effects of climate change.

PDF will provide training services to a selected number of school students to participate in the Ignited 2025 competition, which focuses on "Finding solutions through clean and renewable energy."

- ." The training program is:
  - 54 training hours.
  - 6 training weeks.
  - 3 training sessions (3 hours/session) per week.

Schools across the country are invited to participate in this enriching experience for students aged 12-16 years.

By signing this document, your school agrees to commit to the participation requirements, responsibilities, and other specifications listed below.

#### 1. SCHOOL INFORMATION:

1.	Contact Person:
2.	Contact Email:
3.	Contact Phone Number:

## **Commitment and Requirements:**

By signing this document, your school commits to:

- **Announcing the competition:** Announce internally to parents and students and invite parents to attend awareness webinars to introduce the competition.
- **Nominating Teams:** Nominate a team of 10 students for each age group (12-14 and 15-16).
- Computer Lab: Provide a computer lab with its full specifications available for training sessions. The lab will be required for 3 days a week, 3 hours per session, for a total of 6 weeks (minimum)
- **Transportation:** Provide transportation for the team members to and from the competition venue.







- **Supervision:** Assign a supervisor who will oversee the students during the competition and training sessions.
- **Uniform:** Ensure that students are dressed in school uniforms during the competition or any group uniform they choose.

## **Training Schedule:**

By signing this you confirm that you adhere to the following schedule:

• Training Period: 6 weeks

• Training Days: Three days a week

• Training Duration: 3 hours per session

## 2. TEAM FORMATION AND PARTICIPATION

- Robotics track team:
  - 1. Consists of 10 participants.
  - 2. Age group: 12-14 years old only.
  - 3. Training fees per participant: fully sponsored.
  - 4. Teams compete in the school's name and with their branding.
- App Development track team:
  - 1. Consists of 10 participants.
  - 2. Age group: 12-14 years old and Age group: 15-16 years old.
  - 3. Training fees per participant: fully sponsored.
  - 4. Teams compete in the school's name and with their branding.

# 3. RESPONSIBILITIES OF ALL PARTIES

#### **PDF RESPONSIBILITIES**

PDF shall be responsible for:

- Delivering the training program, including creating lesson plans and providing materials, in accordance with the agreed-upon schedule and curriculum via the technical partner Engineeius Egypt.
- Providing qualified and experienced trainers who possess the necessary skills and knowledge to effectively teach the training program.
- Regularly updating the Client School on the progress of the training program and addressing any concerns or feedback from the Client School in a timely manner.
- Ensuring the safety and well-being of students during the training sessions by implementing appropriate safety measures and guidelines.
- Abiding by school policies and procedures.







#### **CLIENT SCHOOL RESPONSIBILITIES**

The client school shall be responsible for:

- Inviting parents to awareness webinars.
- Outreaching school's students (candidates).
- Providing access to and maintaining training classes, computer labs, and a storage room during the training period.
- Communicating dates and times of training sessions.
- Transportation of students to and from the event venue.
- Students should be present with their school uniform for the final event.

## 4. VENUE AND DATE CHANGES

PDF reserves the right to change the venue or dates of the training sessions or the final event in the event of unforeseen circumstances. In such cases, PDF will make reasonable efforts to notify the Client School as soon as possible and to minimize any disruptions.

## 5. PROMOTION AND FACILITIES

The Client School agrees to promote IgnitED 2025 Competition to its students and provide the necessary training space and facilities required by PDF to conduct the training sessions.

#### 6. INTELLECTUAL PROPERTY

All intellectual property rights, including copyrights, patents, and trademarks, related to the training materials provided by PDF and its partners shall remain the exclusive property of PDF and its partners.

#### 7. CONFIDENTIALITY

Both parties agree to keep confidential any proprietary or confidential information disclosed by the other party during the term of this Agreement unless such information is already publicly known or required to be disclosed by law. Confidential information may include, but is not limited to, trade secrets, business plans, strategies, and technical know-how.

- You agree that all images, testimonials, survey responses, photos, videos, and audio taken at or in connection with PDF camps, workshops, sessions, demo sessions, previews or any of our classes and programs are the sole and exclusive property of PDF.
- You agree that testimonials, survey responses, photos, videos, and audio may be shared and used by corporate partners, the media, or other organizations that work with PDF.
- PDF camps, workshops, sessions, demo sessions, previews or any of our classes and programs can be recorded for quality purposes and/or for marketing purposes.







- As a condition of enrollment, you must agree and authorize that pictures and or recordings may be taken of your participant(s). You also agree that any of the abovementioned content may be used by PDF in programs promotional and marketing materials and online media.
- You agree that PDF, its owners, agents, partners, facility providers, and employees are not held liable for damages and injuries associated with PDF publishing, including any and all claims based on negligence.
- You agree that PDF in promotional materials and other print and online media may use all projects and work created while at PDF for operations purposes. These projects may be shared and used by corporate partners, the media, or other organizations that work with PDF.

## 8. Commitment Fees.

- Students who have passed all the tests and have been finally accepted into the competition must pay a commitment fee of two hundred and fifty pounds only (250).
- training Program cost is 7000LE Egyptian pound fully funded by Professional Development Foundation PDF

Schools are selected based on priority geographical locations and distributions and are prioritized by early registration.

By signing below, I confirm that our school will meet the requirements and commitments listed above:

Name:	
Title:	
Signature:	
Date:	

Please upload the completed and signed document onto your application.

If you have any questions or require further clarification, feel free to contact us on <a href="mailto:ignited@pdf-eg.org">ignited@pdf-eg.org</a> and

Thank you for committing to the iGnitED Competition. We look forward to your school's participation in this transformative event.







## استمارة تسجيل المدارس في مسابقة ايجنايتد للعام 2024 - 2025

هذه الاستمارة ("الاتفاقية") بين جمعية التطوير والتنمية ، وهي جمعية غير ربحية مُنشأة بموجب قوانين جمهورية مصر العربية، وتقع مقرها الرئيسي في 63 شلرع سوريا-المهندسين-الجيزة،

وبين منرسة [ وتقع في [

تعلن جمعية التطوير والتنمية عن مسابقة iGnitED ، وهي مسابقة تهدف إلى تمكين الشباب المشارك على البحث عن حلول جديد ومبتكره حول الطاقة النظيفة و المتجدده ، وكذلك تبنى البدائل المستدامه التى تخفف من الاثار الضاره لتغيير المناخ . ستقوم جمعية التطوير والتنمية بتوفير خدمات التدريب مجاناً لعدد مختار من طلاب المدرسة للمشركة في مسابقة ، iGnitED 2025 التكنولوجيا".

برنامج التدريب يشمل:

- 54 ساعة تدريبية.
- 6 أسابيع تدريب.
- 3 جلسات تدريبية (3 ساعات/جلسة) في الأسبوع.

بتوقيع هذه الوثيقة، توافق مدرستك على الالتزام بمتطلبات المشاكة والمسؤوليات والمواصفات الأخرى المذكورة أدناه.

## معلومات المدرسة:

	الشخص المسؤول	.1
:_	البريد الإلكتروني	.2
	رقم الهاتف "	.3

# الالتزام والمتطلبات:

## بتوقيع هذه الوثيقة، تلتزم مدرستك بما يلي:

- الإعلان عن المسابقة: دعوة أُولياء الأمور والطلاب للتسجيل في المسابقة ودعوتهم لحضور جلسات توعوية افتراضية للتعريف بالمسابقة.
  - ترشيح الفرق: ترشيح فريق مكون من 10 طلاب لكل مجموعة عمرية (12-14 و 15-16).
- معمل الحاسوب: توفير معمل حاسوب بمواصفاته الكاملة متاح لجلسات التدريب. سيكون المعمل مطلوبًا لمدة 3 أيام في الأسوع، 3 ساعات لكل جلسة، لمدة إجمالية تبلغ 6 أسابيع (كحد أدني).
  - النقل: توفير وسائل النقل لأعضاء الفريق من وإلى مكان المسابقة.
  - الإشراف: تعيين مشرف سيتولى متابعة الطلاب خلال جلسات المسابقة والتدريب.
  - الزي: التأكيد على أن الطلاب سيكونون مرتدين زي المدرسة خلال المسابقة أو أي زي موحد يختارونه.

## جدول التدريب:

بتوقيعك على هذا الاتفاق، و كد مدرستك على الالتزام بالجدول الزمني التالي:

- فترة التدريب: 6 أسابيع تبدأ في نوفمبر.
  - أيام التدريب: ثلاثة أيام في الأسوع.
  - مدة الجلسة: 3 ساعات لكل جلسة.

## تشكيل الفرق والمشركة:

- فريق مسار الروبوتيكس:
- يتألف من 10 مشركين.
- 2. مجموعة العمر: 12-14 سنة.







- 3. رسوم التدريب لكل مشارك: مدعمة بالكامل ومغطاة من قبل جمعية التطوير والتنمية.
  - 4. تتنافس الفرق باسم المدرسة وتحت شعارها.
    - فريق مسار تطوير التطبيقات:
    - 1. يتألف من 10 مشركين.
    - مجموعة العمر: 12-14 سنة.
    - 3. مجموعة العمر: 15-16 سنة.
- 4. رسوم التدريب لكل مشارك: مدعمة بالكامل ومغطاة من قبل جمعية التطوير والتنمية.
  - 5. تتنافس الفرق باسم المدرسة وتحت شعارها.

## مسؤوليات جميع الأطراف:

## مسؤوليات جمعية التطوير والتنمية:

تتحمل جمعية التطوير والتنمية المسؤولية عن:

- تقديم برنامج التدريب، بما في ذلك إعداد خطط الدروس وتوفير المواد، وفقاً للجدول الزمني والمنهج المتفق عليهما من خلال المشريك الفني انجينيس مصر.
  - توفير مدربين مؤهلين وذوي خيرة لديهم المهارات والمعرفة اللازمة لتقديم برنامج التدريب بفعالية.
- التواصل المستمر مع المدرسة لتقديم التحديثات حول تقدم برنامج التدريب والتعامل مع أية تعليقات من المدرسة بطريقة سريعة.
  - التأكيد على سلامة وراحة الطلاب خلال جلسات التدريب من خلال تنفيذ التدابير والإرشادات المناسبة.
    - الالتزام بسياسات وإجراءات المدرسة.

## مسؤوليات المدرسة:

## تتحمل المدرسة مسؤولية:

- دعوة أولياء الأمور لحضور جلسات توعوية افتراضية للتعريف بالمسابقة.
  - التواصل مع طلاب المدرسة (المرشحين).
- توفير وصول إلى وصيانة قاعات التدريب، ومعامل الحاسوب، وغرفة التخزين خلال فرّة التدريب.
  - التواصل بشأن مواعيد وأوقات جلسات التدريب.
  - التأكيد على حضور جميع جلسات التدريب والمشركة الفعالة من قبل الطلاب المرشحين.
    - الحفاظ على سلامة الطلاب والمعدات والمواد المُستخدمة في التدريب.
    - تقديم الدعم اللوجسي، مثل وسائل النقل والإشراف، للطلاب خلال فترة المسابقة.

## الملكية الفكرية

جميع حقوق الملكية الفكرية، بما في ذلك حقوق الطبع والنشر والبراءات والعلامات التجارية، المتعلقة بالمواد التلريبية التي يقدمها جمعية التطوير والتنمية ومركاؤها، تظل ملكية حصرية لجمعية التطوير والتنمية ومركاؤها.

# السرية

تتفق جمعية التطوير والتنمية والمدرسة على الحفاظ على سرية أي معلومات مملوكة أو سرية يتم الكشف عنها من قبل الطرف الآخر خلال فترة هذه الاتفاقية، ما لم تكن هذه المعلومات معروفة بالفعل للجمهور أو مطلوب الكشف عنها بموجب القانون. قد تشمل المعلومات السرية، ولكن لا تقتصر على، الأسرار التجارية، وخطط الأعمال، والاستراتيجيات، والمعلومات التقنية.







## رسوم جدية المشركة

الطلاب الذين تم اجتيزهم جميع الاختبارات وتم قبولهم بشكل نهائي في المسابقة وحضور التدريب يقومون بسداد مبلغ وقدرة مائتان وخمسون جنيهاً فقط لا غير(250) رسوم جدية الالتزام

تكلفة البرنامج التدريبي 7000 الآف جنيهاً مصرية مدعومة بالكامل من جمعية التطوير والتنمية

بتوقيعكم على هذا الاتفاق، تأكدون قبولكم لجميع البنود والشروط المذكورة أعلاه بما يشمل:

- توافق على أن جميع الصور، والشهادات، وردود الاستبيان، والصور الفوتوغرافية، ومقاطع الفيديو، والتسجيلات الصوتية التي تم التقاطها في أو بمناسبة ورش العمل، والجلسات، وجلسات العرض التوضيحي، والمعاينات أو أي من صفوفنا وبرامجنا هي ملكية حصرية لجمعية التطوير والتنمية
- توافق على أن يمكن مشركة الشهادات، وردود الاستبيان، والصور، ومقاطع الفيديو، والتسجيلات الصوتية من قبل
  المشركاء التجاريين، ووسائل الإعلام، أو المنظمات الأخرى التي تعمل مع جمعية التطوير والتنمية
- يمكن تسجيل ورش العمل، والجلسات، وجلسات العرض التوضيحي، والمعاينات أو أي من صفوفنا وبرامجنا لأغراض الجودة و/أو لأغراض التسويق.
- كشرط للالتحاق، يجب أن توافق وتأذن بأخذ صور و/أو تسجيلات للمشر كين الخاصين بك. كما توافق على أن يمكن استخدام أي من المحتوى المذكور أعلاه من قبل جمعية التطوير والتنمية في مواد البرامج الترويجية والتسويقية وفي وسائل الإعلام عبر الإنترنت.
- توافق على أن جمعية التطوير والتنمية ، وأصحابها، ووكلائها، ومثر كاؤها، ومقدمي المرافق، والموظفين لا يتحملون المسؤولية عن الأضرار والإصابات المرتبطة بنشر جمعية التطوير والتنمية ، بما في ذلك جميع المطالبات المبنية على الإهمال.
- توافق على أن جمعية التطوير والتنمية قد تستخدم جميع المشروعات والأعمال التي تم إنشاؤها أثناء وجودك في جمعية التطوير والتنمية لأغراض التشغيل. يمكن مشلكة هذه المشروعات واستخدامها من قبل المثركاء التجليين، ووسائل الإعلام، أو المنظمات الأخرى التي تعمل مع جمعية التطوير والتنمية

الاسم: المسمى التوقيع:

التاريخ:

يتم اختيار المدارس بناء على خطة التوزيع الجغرافي وأولية التسجيل.

يرجى توقيع الاتفاقية ورفع نسخة ممسوحة ضوئياً داخل استمارة التسجيل الالكترونية . شكراً لمشل كتكم في مسابقة iGnitED للعام 2024 - 2025، ونتطلع لرؤية مشل كات مثمرة من قبل طلاب مدرستكم. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

مسابقة.iGnitED

فريق

جمعية التطوير والتنمية

